
V predvolilnih pripravah sta v
četrtek 2. februarja KK SZDL
Zadvor in predsednik zbora dele-
gatov KS Zadvor sklicala predvo-
Blno konferenco. Vabilu se je od-
zvalo nekaj čez 70 delegatov in
predstavnikov družbenega živ-
Ijenja v KS Zadvor.

Najprej so obravnavali novi
status KS in ga tudi sprejeli. Nato
so pregledali komunalne potrebe
v KS — tudi glede na to, da je v
občini ustanovljena komunalna
skupnost, ki naj zbere vse fi-
nančne in investicijske potrebe
sedemnajstih KS naše občine.
Zanimivo je bilo slišati spisek
komunalnih potreb v KS, ki jih je
predlagal svet KS, dopolnjevali
pa so jih še posamezni delegati.
Najbolj pereč problem je prav
gotovo gradnja vodovodnega si-
stema in kanalizacije. Najhujši je
dobrunjski vodovod, povezan še s
kanalizacijo. Načrti za to veliko
investicijo so pripravljeni, ča-
kamo pa še ne gradbeno dovolje-
nje. Sistem vodovodov in kanali-
zacije naj bi še dopolnila kanali-

zacija od Podlipoglava do So-
strega in od Podmolnika čez
Žabjo vas (del Zadvora ob Cesti
13. julija). Dalje so pereče inve-
sticije nova cestna povezava Za-
gradišča-Pečar, obnova javne
razsvetljave v Zadvoru, trans-
formatorske postaje v Zadvoru,
Sostrem in Šentpavlu, regulacija
Dobrunpice, gradnja mrliških
vežic na pokopališču v Sostrem,
ureditev potočkov Dobrunjščica,
Konjščica in Vovškova v Pod-
molniku, ki zamočvirjajo kmetij-
ska zemljišča, povečanje VVZ
Zadvor, dokončanje ceste v
Podmolnik, prenovitev krajevnih
cest v Zavoglju, Pot na most in
Pot v Podgorje ter gradnja nove
trgovine v Dobrunjah, kombini-
rana s poštnim uradom ter novo
PTT centralo. Poleg vsega tega je
v KS Zadvor približno 60 črnih
gradenj ki so večinoma brez elek-
trike in vodovoda, v njih pa sta-
nujejo 1 judje. Potem so tu še želje
po samopostrežni trgovini v So-
strem, obnovi mostu v Šentpavlu,
gradnji avtobusnega postajališča
v Zadvoru, postavitvi ograje v
Zadvoru, avtobusni zvezi Podli-
poglav—Sostro—Zadvor— Vev-
če, telefonu v Podmolniku in še
druge. Vseh potreb je toliko, da
komunalna skupnost samo naši
KS ne bi mogla ustreči v letu dni.
Zato so sklenili, da bodo posa-
mezne potrebe uvrstili v srednje-
ročni plan, pripravili pptrebne
načrte, nato pa jih postopno sku-
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šali reševati v okviru možnosti in
finančnih sredstev.

Nič čudnega pa ni, če je potreb
veliko, saj smo mestna obrobna
KS s tisoč pomanjkljivosti, a
premalo deležna mestne skrbi.

V drugem delu konference so
sprejeli poročilo o doslej eviden-
tiranih možnih kandidatih za
nove organe v samoupravnem si-
stemu KS. Do tega dne je bilo
evidentiranih 129 možnih kandi-
datov (ZSMS jih je evidentirala
61,) a to še zdaleč ni dovolj, saj
bomo rabili za izpolnitev kadrov
v samoupravnih organih KS kar
okoli 240 kandidatov. Po novem
statutu KS botno imeli tri delega-
cije, in sicer delegacijo KS za de-
legiranje delegatov v občinsko
skupščino in dve zdruieni delega-
ciji za IS. Sprejeti so bili predlogi
za delegate v delegacijah. Zaradi
prostorske stiske naj navedem le
delegacijo KS za delegiranje de-

legatov v občinsko skupščino. To
so: Marjan Moškrič (sedanji
predsednik občinske skupščine),
Pavle Keber, Anton Lovec, Janez
Alič, Ivan Jančar, Marjan Koc-
jančič, Jože Lozar, Franci Mrak,
Hinko Babnik, Miha Klemenčič,
Jana Kovačič in Darinka Magi-
ster. Glasovali so že za možne de-
legate za občinski družbenopoli-
tični zbor, za vodilne funkcije v
občini, mestu in republiki in zvezi
ter kandidate za vodilna mesta v
SIS.

Nekaj dni prej je imelo društvo
upokojencev Zadvor sejo izvrš-
nega odbora. ObravnavaK so delo
društva, priprave za letno konfe-
renco ter nadomestne volitve.
Tovarišica Berčičeva je udele-
žence seznanila o tem, da so se
nekaj dni pred njo zbrali pred-
stavniki KS Zadvor in komunal-
nega podjetja Žale ter obravna-
vali pereč problem pogrebov v
Sostrem oziroma v KS Zadvor.
Znano je namreč, da pokopališče
Sostro nima mrliške vežice, tem-
več leže pokojni po domovih ali v
vežicah drugih pokopališč. Spre-
vod do pokopališča po javnih ce-
stah pa je prepovedan. Tako smo
se občani v KS Zadvor znašli pred
problemom, kje naj umrli leže do
pogreba. Sporazumeli so se tako,
da bodo Zale prevzemale po-
grebe pred vhodom na pokopa-
lišče, do tja pa bo problem svoj-
cev, kako bodo pokojnika pripe-
ljali do pokopališča.
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